



3 April, 2012

Dear Sirs/Madams,

**CPD Talk: A Report on NPC: Retrospect and Prospect of Chinese Economy**  
「人大」報告：中國經濟回顧與前瞻

The Council of Hong Kong Professional Associations (COPA) is organising a CPD talk on the above topic. You and members of your institution are cordially invited to attend it. Details of the talk are as follows:

- Date:** 21 April 2012 (Saturday)  
**Time:** 10:00 a.m. – 12:00 p.m.  
**Venue:** Rooms 207& 208, Hong Kong College of Technology  
(Causeway Bay Campus), 2<sup>nd</sup> Floor, 412 Hennessy Road,  
Causeway Bay, Hong Kong
- Speaker:** Miss Lau Pui-king, Priscilla, JP (劉佩瓊太平紳士)  
(For the biography of Prof. Lau, please refer to the appendix)
- Contents:**
- 2012 發展策略及重點：宏觀調控、產業發展、財政制度改革、民生關注重點、社會主義民主。
  - 2011 的經濟社會發展：糧食、農業、農村及農民；工業結構調整、第三產業、金融及貿易、政府財政支出新發展及其影響、區域發展、人民生活。
- Language:** Cantonese (supplemented with English)  
**Admission:** Free (registration required)  
**CPD Hours:** Two hours

**Honorary President 名譽會長**  
Hon Dr LEUNG Chun Ying, GBS, JP  
梁振英博士, GBS, JP

**Chairman 主席**  
Dr CHAN Cheuk Hay  
陳卓禧博士

**Vice-chairmen 副主席**  
LEUNG Kong Yui, BBS, JP  
梁剛銳, BBS, JP

CHENG Chun Fai, Steve  
鄭振輝

**Honorary Treasurer 義務司庫**  
Dr NG Wai Kwan, Stephen  
吳惠群博士

**Secretary General 秘書長**  
Ir Li Wai Lim, William  
李威廉工程師

**Members 委員**  
Dr FUNG Kwok Hung, Lobo  
馮國雄 博士  
Prof. HO Wing Huen, SBS, OBE  
何永煊教授, SBS, OBE

Prof. LAU Pui King, JP  
劉佩瓊教授, JP

LAI Kam Tong  
黎鑑棠

LAW Chack Ming, Tom  
羅卓明

LIU Chow Wai  
廖周偉

LIU Po Shing, Eddie  
廖寶城

SHU Cheong, Johnny  
舒昌

We would appreciate if you and members of your institution could fill in and return the attached reply slip on or before 18 April, 2012 for registration. Should you have any queries, please feel free to contact Ms. Sarah Xie at 2270 5603.

Yours faithfully,

Fung Kwok-hung, Lobo  
Chairman, Professional Activities Committee

Encl.

Professional · United · Progressive  
專業 · 團結 · 進取

## Lau Pui-king, JP

Miss Lau Pui-king, Priscilla, JP was Associate Professor, School of Accounting and Finance, The Hong Kong Polytechnic University. She is the founder and Co-ordinator for MSc/PgD programme in China Business Studies from 1996 to 2005. She has been elected as one of the 36 Hong Kong SAR deputies to the National People's Congress of the PRC since 1998.

Miss Lau is a member of the Board of Directors of the Chinese General Chamber of Commerce (CGCC), Vice Chairman of the Training Committee of CGCC, Vice President of the Hong Kong Economic Association, Supervisor of Hong Kong College of Technology, member of the Management Board of Shaoguan University in Guangdong Province. She has been a member of the China Trade Advisory Committee of Hong Kong Trade Development Council since 2005. She has served the Policy Consultative Group of the Guangzhou Municipal Government from 1993.

She has initiated and organized many economic and management training courses for cadres and management personnel from/in the Mainland since the 80's and served in several management training committees in the community, including Bank of China and The Chinese General Chamber of Commerce.

Miss Lau's research interests are the institutional changes and economic development in China Mainland: administrative and economic reforms and regional studies, especially the Pearl River Delta. Her recent publications include Economic Trends of the PRC, 1994(editor and author), published in Hong Kong, the Mainland and Taiwan (in Chinese), Economic Trends of the PRC, 1995(editor and author), published in Hong Kong(in Chinese) and Japan(in Japanese), China's Economic Reform and Development of Pearl River Delta(co-author)(in Chinese), The Fifth Dragon-The Emergence of the Pearl River Delta(co-author)(in English), Economic Trends of the PRC, 1996,(editor and author), Economic and Investment Profile of Guangdong (1996)(editor and author), Economic Trends of the PRC(1997)(editor and author), Interpretation of Modern China(2008 & 2009), and many other articles in Chinese and English. She has also involved in many economic consulting works relating to China Mainland and Hong Kong.

### 劉佩瓊太平紳士簡歷

劉佩瓊太平紳士原為香港理工大學工商管理學院副教授，中國商貿及管理碩士學位/深造文憑開設課程原主任。她是香港特別行政區的 36 位第九、十、十一屆全國人大代表之一(1998-2013)；香港特區政府太平紳士；其他公職包括香港貿易發展局中國貿易諮詢委員會委員；香港中華總商會選任會董 及其培訓委員會副主席；香港經濟學會副會長；香港特別行政區行政長官推選委員會委員；香港專業進修學院校監；廣州經濟技術開發區顧問；廣東省人民代表大會制度研究會顧問；韶關大學校董等等。過去曾為國內幹部及管理人員舉辦大量經濟管理培訓課程。出版著作包括《中國經濟大趨勢》，1994 至 1997 年共四冊，《廣東經濟投資總覽》(1996)、《中國改革開放與珠江三角洲的經濟發展》(1992)、《The Fifth Dragon》及主編《入世後的中國經濟》(2002)、《當代中國解讀》(2008&2009)等。並參加有關中國大陸及香港的顧問研究。